

1

Your registration is **NOT** completed yet, please **refer to** the last two pricing tables in this document, **select** the fee corresponding to the test you have registered for, and **choose one** of the following four payment methods to pay the HSK/HSKK test fee.

a

FPS
FPS ID : 114563760
Receiving Bank:
China Construction Bank (Asia)
Payee's Name:
INTERNATIONAL MANDARIN EDUCATION LIMITED

b

Bank Transfer
Account Number:
846-210202583(HKD)/846-210202591(USD)/846-210202606(CNY)
Receiving Bank:
China Construction Bank (Asia)
Payee's Name:
INTERNATIONAL MANDARIN EDUCATION LIMITED

c

Go to GAPSK Office to pay fee in person
GAPSK Address :
Unit No.1501, 15/F, Pioneer Centre,
750 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
Opening Hours:
Tuesday to Saturday: 10:00am-2:00pm and 3:00pm-7:00pm
Monday, Sunday and Public Holidays: Closed

d

QR Code Payment



Scan the QR code above to complete the payment immediately.

2

After payment is completed, please **send** the transaction record to **Whatsapp** +852 6859 0970 or **E-mail: hsktestcenter@gmail.com**. Make sure to indicate your **Full Name, Test Level and Date of Test** in the subject of the email.

3

If we do not receive your transaction record **3 days before** the registration deadline, your registration will be **canceled**, and you will **NOT** be able to take the test. GAPSK does not offer any form of compen sation in such case.

4

Prior to taking the test, we kindly request that you download and install our dedicated mobile test App to ensure a seamless testing experience. You can conveniently access the App by scanning the QR code provided below, which will direct you to the appropriate App market for downloading.



Official HSK
Speaking Test App



App Store



Google Play



Android APK
Download

5

Upon entering the Official HSK Speaking Test App, HSKK candidates **must** first select the home-based online test mode. Candidates are required to complete the device check as prompted by the software prior to the test, to ensure a smooth execution of the HSKK test on the day of the test.

6

If you encounter any issues, please promptly send a message to WhatsApp at +852 6859 0970 or email hsktestcenter@gmail.com.



HSK+HSK Speaking Test Fee List

LEVEL	FEE	NOTE
HSK Level 1 + HSK Speaking Test (Elementary)	HKD 500	HSK1 candidates are highly recommended to take HSK Speaking Test (Elementary) to build up foundation.
HSK Level 2 + HSK Speaking Test (Elementary)	HKD 600	HSK2 candidates are highly recommended to take HSK Speaking Test (Elementary) to build up foundation.
HSK Level 3 + HSK Speaking Test (Elementary)	HKD 700	HSK 3 candidates are mandatory to register for HSK Speaking Test (Elementary) at the same time.
HSK Level 4 + HSK Speaking Test (Intermediate)	HKD 900	HSK 4 candidates are mandatory to register for HSK Speaking Test (Intermediate) at the same time.
HSK Level 5 + HSK Speaking Test (Advanced)	HKD 1200	HSK 5 candidates are mandatory to register for HSK Speaking Test (Advanced) at the same time.
HSK Level 6 + HSK Speaking Test (Advanced)	HKD 1300	HSK 6 candidates are mandatory to register for HSK Speaking Test (Advanced) at the same time.

LEVEL	FEE	NOTE
HSK Level 1	HKD 200	Only available on mobile device platform through HSK Speaking Test Mobile Test Center
HSK Level 2	HKD 300	
HSK Speaking test (Elementary)	HKD 300	
HSK Speaking test (Intermediate)	HKD 400	
HSK Speaking test (Advanced)	HKD 500	

考生請注意：
請根據以下指引支付考試費用，並完成其他考前準備。

1 請在下面a/b/c/d四種支付方式中，選擇最適合的一種方式，繳付考試費用。

a

轉數快FPS
收款賬戶：114563760
收款銀行：
China Construction Bank (Asia)
收款人姓名：
INTERNATIONAL MANDARIN EDUCATION LIMITED

b

銀行入賬
收款賬戶：
846-210202583(HKD)/846-210202591(USD)/846-210202606(CNY)
收款銀行：
China Construction Bank (Asia)
收款人姓名：
INTERNATIONAL MANDARIN EDUCATION LIMITED

c

親自前往GAPSK辦事處付款
GAPSK辦事處地址：
香港九龍彌敦道750號始創中心15樓1501室

營業時間：
星期二至星期六：10am-2pm，3pm-7pm (2pm-3pm是休息時間)
星期一、日及公眾假期休息

d

二維碼轉賬



掃描上方二維碼，立即支付考試費用

2 考生付款後，請將付款記錄發送到WhatsApp +852 6859 0970 或者電郵：hsktestcenter@gmail.com。（如果發送到電郵，請記得在電郵中寫清楚考生的全名、報名考試級別和考試日期）

3 如果考生沒有在報名截止3天前支付考試費用，考生的報名將被自動取消，考生也不能參加考試。GAPSK對此不設任何形式補償。

4 在考試開始前，請參加HSK口語考試的所有考生必須在手機下載指定的口語考試軟件。你可以在下列三種二維碼中，找到匹配自己手機型號的應用軟件，並掃描下載軟件。



Official HSK
Speaking Test App



App Store



Google Play



Android APK
Download

5 參加HSK口語考試的所有考生，在成功下載並進入口語考試軟件後，應先選擇【居家網考】模式，然後根據軟件提示，完成所有手機設備檢測，避免考生在考試當日因為手機設備問題而無法進行口語考試。

6 如果你在進行口語考試軟件的手機檢測或支付考試費用的過程中，遇到問題，請發送信息到Whatsapp +852 6859 0970 或者電郵 hsktestcenter@gmail.com。



HSK考試以及HSK口語考試費用

考試級別	考試費用	備註
HSK一級+ HSK口語（初級）	港幣500元	HSK一級考生可加報HSK口語（初級）
HSK二級+ HSK口語（初級）	港幣600元	HSK二級考生可加報HSK口語（初級）
HSK三級+ HSK口語（初級）	港幣700元	HSK三級考生必須參加HSK口語（初級）考試
HSK四級+ HSK口語（中級）	港幣900元	HSK四級考生必須參加HSK口語（中級）考試
HSK五級+ HSK口語（高級）	港幣1200元	HSK五級考生必須參加HSK口語（高級）考試
HSK六級+ HSK口語（高級）	港幣1300元	HSK六級考生必須參加HSK口語（高級）考試

考試級別	考試費用	備註
HSK一級	港幣200元	
HSK二級	港幣300元	
HSK口語（初級）	港幣300元	考試將通過手機軟件：HSK口語考試移動端考試中心進行
HSK口語（中級）	港幣400元	
HSK口語（高級）	港幣500元	